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Emne: Tilbakemelding vedrørende saker fra møtet 6 og 7 mai 2009 
 
  
 
Hei 
 
  
 
Vi har hatt møte med Secora og tatt opp de punkter som vedrører Secora, som fremkommer i referatet fra 
møtet 6.-7. mai på Værøy.  
 
  
 
Vi har avtalt befaring med Secora den 25. juni på Værøy. Vi ønsker at kommunen deltar på denne 
befaringen. Vi kommer nærmere tilbake til  klokkeslett. 
 
  
 
Ellers har vi følgende foreløpige tilbakemelding:  
 
  
 
- Tyvnes molo/flytebrygge: Ordnes opp i av Secora. 
 
  
 
- Autovern: Ordnes av Secora. 
 
  
 
- Nylend: Ber om at kopi av den betalte regninga og øvrig dokumentasjon i saken oversendes oss, så 
snart som mulig. 
 
  
 
- Industrikaia: Kantlist ordnes av Secora. 
 
  
 
- Brakkeriggen: Er fjernet nå. 
 
  
 
- Såinga vil bli tatt tak i av Secora. 
 



  
 
- Olsen/Nicolaisen: Ordnes opp i av Secora. 
 
  
 
- Målinger av fangdamendene oversendes av Asbjørn Dehlin. 
 
  
 
- Sjarkhavna:  
 
Når det gjelder sjarkhavna er dette kommunens prosjekt og plastring av fyllingene er kommunens ansvar.   
 
Sandmasser ble  deponert i området mellom molo og Brødrene Andreassens eiendom i forståelse med 
daværende teknisk sjef Tom Ragnar Pedersen. En god del av disse sandmassene  har blitt opplastet, 
transportert og utlagt ved Kornelius Kro etter ønske fra Værøy kommune. Dette ble i sin helhet bekostet 
av Kystverket. 
 
Samfengte steinmasser på platået ble lagt slik etter overenskomst mellom Kystverket og kommunen. 
Massene inneholder rikelig med plastringsstein som kan benyttes til dekning av moloer i nærheten, 
overskuddet vil egne seg ypperlig til fundament for den delen av "Industriveien" som ikke er blitt bygd 
ennå.  
 
  
 
- Br Berg:  
 
 Hullet som framsto i fyllingen sørvest for produksjonsbygningen, ble forlatt slik fordi avløpsrør fra 
virksomheten munnet ut her. At Berg har fått forlenget rør og fyllt ut for egen regning slik som området nå 
framstår, regner Kystverket for å være utenfor sitt ansvarsområde. 
 
  
 
- Sørvik Fisk: Er tatt opp med Secora,  og  blir videre fulgt opp under befaringen. 
 
  
 
- Jim Eilertsen: Tas opp under befaringen. 
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